
Referat fra elevrådsmøte 
på Fevik skole 
 

Fevik skole 24.04.23  

 

Til stede  
• Fride Vorhaug og Joel Sisay Lamark fra 5. trinn 

• Jan Handzlik og Julie Midstøl fra 6. trinn 

• Thea Oksholen og Jonas Wedø fra 7. trinn 

• Noomi Elie Astrup og Isak Larsen fra 8. trinn 

• Sunniva Tufteland Trollsås og Noah Pedersen Helstrøm fra 9. trinn 

• Hannah Svendsen fra 10. trinn.  

Skolemiljø på Fevik skole 

Hvordan opplever dere skolemiljøet?  
Elevrådet syns det er godt skolemiljø for tida. Det er stille og rolig.  

BUK 
Neste møte er 28.04 kl 09.00 

Jonas Wedø stiller som vara for Jan Handzlik.   

Erik Refstie stiller som vara for Noah Pedersen Helstrøm. 

På grunn av jobbskygging på 8. trinn og prøvemuntlig på 10. trinn klarer vi ikke å få inn vara 

for begge frafall på ungdomstrinnet.  

Sakspapirer ble gjennomgått på møtet.  

Fellesarrangement 
Det er ønskelig at alle trinn evaluerer Feviks talenter.  

Elevrådets evaluering av Feviks talenter: 

Dette fungerte fint:  

• Det var mange gode og varierte innslag.  

• Arrangementet gikk bra.  

• Det var gøy at det var ulike vinnere.  

• Det er med på å skape et godt miljø på tvers av trinn. Alle som var med av deltakere 

og fra elevrådet ble godt kjent og hadde det gøy sammen hele uka.  

Dette kan vi gjøre bedre: 

• Juryen kan velge noen andre enn de som allerede har vunnet.  



• Det er vanskelig å sitte i juryen så kanskje det kan være en voksen med i juryen, eller 

at noen voksne kan hjelpe med å finne på ting som kan sies til deltakerne.  

• Mer engasjert publikum på ungdomsskolen. Det var stor forskjell fra barnetrinnet på 

onsdag og ungdomsskolen på fredag. 

Ønsker fra trinn 
5. trinn: 

- Kunstgress på bandybanen. Kan det flyttes gammelt kunstgress som er byttet ut fra andre 

baner? 

6. trinn:  

- Ikke dele garderobe med 7. trinn. Det har vært tilfeller der ting har forsvunnet fra begge 

trinn.  

- Mindre lekser, flere lekser, ingen lekser.  

7. trinn:  

- Det er allergier på trinnet så det ønskes tydelig merking av mat i kantina.  

9. trinn: 

- Ny klasseball.  

10. trinn: 

- Varmeflasker elevene kan låne ved menstruasjonssmerter.  

 

Annet: 

Elevrådsansvarlig har gitt representantene følgende oppdrag til neste møte: 

Undersøke med klassene på mellomtrinnet og ungdomstrinnet og høre hva elevene ønsker 

at pengene vi har fått innvilget kan brukes til.  Vi har fått innvilget 2900 kr pr. avdeling og vi 

ønsker at det skal gå til noe elevene ønsker seg.  

 

Neste møte: Onsdag 31/05- 23 klokken 09.45-10.45  

Referent: Marianne Krum Dommersnes  

 


